
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۹۴۰۸

تاریخ ارسال پرسش: ۱۷:۵۲:۵۳ ۱۴۰۳/۱۱/۳

متن پرسش

اهِرِ وَ يْفِ الشَّ لامَُ عَلَى السَّ لامَُ عَلَى الْقَائِمِ الْمُنْتَظَرِ وَ الْعَدْلِ الْمُشْتَهَرِ السَّ لامَُ عَلَى الْحَقِّ الْجَدِيدِ و السَّ السَّ

اهِرِ (وَ النُّورِ الْبَاهِرِ) سلام بر امام قائم منتظر خلق و بر سلطان عادل مشهور عالم سلام بر صاحب الْقَمَرِ الزَّ

لامَُ عَلَى مَامِ السَّ لامَِ وَ بَدْرِ (الْبَدْرِ) التَّ لامَُ عَلَى شَمْسِ الظَّ شمشير كشيده و بر ماه تابان و نور درخشان، السَّ

امِ سلام بر آفتاب شام ظلمانى جهان و ماه تمام ايمان. سلام بر بهار اهل رَبِيعِ الأْنََامِ وَ نَضْرَةِ (فِطْرَةِ) الأْيََّ

عالم و صفا و شادى بخش روزگار. یقین تاریخی یعنی بودن همه مردمی که، بودی انسانی توحیدی و

عبادی داشته و در پی یافتن بودن قدسی خود، صبر و مقاومت و ایستادگی کردنده اند بودیست

یقینی. مسلماً در مقابل نیهیلیسم یقین قرار گرفته و اگر میبینید ترامپ در ریاست جمهوری اش دارد

میرقصد از پوچی و فشار شدید نبودنش نشأت گرفته و اگر عزت و ارزش دشمنان مدرنیته امروز به

سبب بودن حق الیقینی تاریخی استوار جاودان شده پس این پیروزی است در دنیا و برزخ و آخرتشان

که خبر از جاودانی اهل االله را دارد میدهد. خوشا بحال ما! و بدا بحال آمریکایی و اسرائیلیان عالم. ای

مردم شمایی که تا پای جان برای خدا ایستادگی کردید پیروز شدن خود را در خود مشاهده کنید.

جناب استاد بر ما بی شأنی است اگر با یکدیگر طوری سخن بگوم که از الفاظ گذشته یا دیگری و

اشارت گونه استفاده کنیم به مردم! زیرا حق الیقین تاریخی در اکنون است و یادآوری وجوب بودن

یقینی هرشخص یک نوع ایمان است. خوش بحال ما که حال یک امام زمانی برای ظهور تام آشکار

جهانی، کم داریم تا یقینمان بالیقین به کمال برسد. خوشا بحال حضرت صاحب الامر علیه السلام که

جهان سرتاسر به یک امر توحیدی الهی ایشان قابلیت یکپارچگی به خود گرفته و همه به یک امر

ایشانیم. بندگان خدا در آخرالزمان چه سرنوشت سختی اما زیبایی داشتند و دارند همین ما، مبارکباد بر

مایی که ظرفیت عالم را گسترش دادیم و خدا را راضی کردیم و بندگی خدا را همچون تاج پادشاهی

برسد نهادیم و عشق خدا را به ظهور آوردیم که خدا را خدایی سزاست.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور است. حقیقتاً جهان در بستری قرار گرفته که همان قابلیتِ

یکپارچگی است، نکتهای که جنابعالی نیز متذکر شدهاید. و آنچه  مدّ نظرها آمده است انسانیت

انسانها میباشد خارج از هر قوم و قبیله و کیشی. موفق باشید


